
Zápis č. 11/2019
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha - ú jezď

dne 18. 9. 2019

Přítomni: Drahorád, Draštíková, Hromádka (příchod v 19.20 hodin), Křížek, Petrová,
Pitrman, Rozsypalová, Ranoš, Šimková, Vlach, Zdeňková
Omluven: -
Nepřítomen: -
Hosté: viz prezenční listina
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.35 hodin dne 18. 9. 2019 v zasedací místnosti
Hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.
Starosta přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že členové
zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu. Dále z prezenční listiny
přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je v době zahájení přítomno 10 členů
zastupitelstva z celkového počtu všech 11 členů zastupitelstva (Ing. Hromádka přišel
v 19.20 hodin), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Upozornil všechny přítomné, že z technických důvodů není dnešní zasedání zastupitelstva
nahráváno kamerovým systémem.

1. Schválení programu zasedání
Starosta seznámil přítomné s nás|edujÍcĹm návrhem programu:

1. Schválení programu zasedání
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Volba návrhového výboru
4. Tříděný odpad v ulici Štítová
5. výbor stavební a pro životní prostředí
6. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB na pozemcích parč. č. 265/388, 265/622,

265/395 v k. ú. Újezd u Průhonic
7. Smlouva o zřízení VB na pozemku parč. č. 619/3 v k. ú. Újezd u Průhonic
8. ŘSD - smlouva o náhradě škody z provozní činnosti
9. Scorten - smlouva o smlouvě budoucí darovací na pozemky lokalita ,,Nad Statkem"

10. ZŠ a MŠ Formanská - smlouva o bezúplatném převodu majetku
11. TSÚ - předání movitých věcí
12. Změna redakční rady
13. Změna sazebníku úhrad za informace poskytované dle zákona č. 106/1999 Sb.
14. Dotazy a náměty
15. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 9/2019, 10/2019
16. Různé

a) Termín zasedání ZMČ - 23. 10. 2019
b) Záměr realizace opravy propojovacích chodníků Proutěná

Ing. Ranoš navrhl rozdělit bod č. 5 "výbor stavební a pro životní prostředí" na 5 a) ,, Návrh
na pořIzenI změny ÚP", 5 b) ,,Zaústění vedeni VVN" a 5 C) ,,ZŠ Formanská - studie
stavby".

pro: všichni
Návrh byl přijat.
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Starosta navrhl rozdělit bod č. 7 ,,Smlouva o zřízení VB na pozemku parč. č. 619/3 v k. ú.
Újezd u Průhonic" na 7 a) ,,Smlouva o zřízení VB na pozemku parč. č. 619/3 v k. ú. Újezd
u Průhonic" a 7 b) ,,Smlouva o nájmu pozemku parč. č. 619/1 k. ú. Újezd u Průhonic".

pro: všichni
Návrh byl přijat.

Starosta navrhl rozdělit bod č. 10 ,,ZŠ a MŠ Formanská - smlouva o bezúplatném převodu
majetku" na 10 a) ,,ZŠ Formanská - bezúplatný převod movitého majetku" a 10 b) ,,MŠ
Formanská - bezúplatná výpůjčka nemovitého majetku".

pro: všichni
Návrh byl přijat.

Starosta navrhl doplnit program do bodu Různé ,,ZŠ Formanská - žádost o finanční
podporu na ICT" a zařadit ho jako bod č. 16 c).

pro: všichni
Návrh byl přijat.

Zádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd schvaluje program jako celek.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

2. Volba ověřovatelů zápisu

Starosta navrhl určit jako ověřovatele zápisu paní Janu Draštíkovou a paní Danu
Zdeňkovou.
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd schvaluje ověřovatele zápisu Janu Draštíkovou a Danu

Zdeňkovou.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

3. Volba návrhového výboru
Starosta v souladu s článkem VIII jednacího řádu (článek VIII ,,Návrh usneseni předkládá
zastupitelstvu návrhový výbor, zvolený na začátku každého zasedání zastupitelstva, na
základě úvodního návrhu a schválených pozměňovacích návrhů po ukončení rozpravy.")
navrhl určit jako členy návrhového výboru Mgr. Ilonu Šimkovou, Ing. Filipa Ranoše a pana
Jiřího Vlacha.
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd schvaluie návrhovY vYboř ve složení Mgr. Ilona
Šimková, Ing. Filip Ranoš a Jiří Vlach.

pro: všichni
Návrh byl přijat.
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4. Tříděný odpad v ulici Štítová

Starosta předložil petici týkající se umístění tříděného odpadu doručenou na úřad městské
části dne 31. 7. 2019, ve které podepsaní občané Kateřinek žádají Zastupitelstvo městské
části Praha-Újezd, aby změnilo záměr na umístění nádob na tříděný odpad v ulici Štítová
a zvolilo vhodnější místo. Jako důvody nevhodnosti umístění kontejnerů v této lokalitě
uvádějí: velká vzdálenost pro občany z okolních ulic (Ke Smrčině, U Močálu, Na Cípu a
části Formanské úl.); zvýšený hluk v klidné části obce při odhazování odpadu a jeho
vyvážení; nárůst dopravy nákladních i osobních automobilů; nepořádek (viz kontejnery
v ulici Na Křtině); zápach; zvýšený výskyt hlodavců; vzhled ulice; znehodnocené bydlení
v okolí. Dále v petici navrhují umístit sběrné místo na roh ulic Formanská a Ke Smrčině
vedle parkoviště komerčního objektu.
Starosta uvedl, že v roce 2018 úřad řešil potřebu snížení počtu nádob na stanovišti
separovaného odpadu na křižovatce ulic Na Křtině a Vodnická, a vytipoval další vhodná
místa pro jejich umístěni v sÍdelní části Kateřinky. Konstatoval, že stanoviště tříděného
odpadu mají být rozmístěna rovnoměrně po celé městské části, a to na pozemcích ve
správě městské části anebo ve vlastnictví hlavního města Prahy. Tyto pozemky musí
splňovat předepsané prostorové požadavky a musí vyhovět nárokům na obsluhu svozové
společnosti. Stanoviště separovaného odpadu ve Štítové ulici splňuje nejenom výše
uvedené požadavky, ale prošlo i stavebním řízením na stavebním úřadu Praha 11 a byl na
něj vydán územní souhlas. Kladné vyjádření vydal i silniční správni úřad Praha 11 a
Policie ČR.

Proběhla diskuse mezi zastupiteli a přítomnými zástupci občanů.
Mgr. Šimková vznesla dotaz, zda je v předmětné lokalitě vytipován jiný vhodný pozemek
pro umístění stanoviště separovaného odpadu. Starosta odpověděl, že v petici je
navrhován pozemek na rozhraní ulice Formanská a Ke Smrčině. Pozemek ovšem není
vhodný pro umístění kontejnerového stání, protože nesplňuje zákonné požadavky, což
bylo i konzultováno se silničním správním úřadem na Praze 11 (nachází se v blízkosti
křižovatky, je na něm umístěna dopravní značka, veřejné osvětlení a další Sítě).
Pan Křížek uvedl, že situace s umístěním stání na separovaný odpad se řešila i v minulém
volebním období. Kontejnery je třeba rozmístit rovnoměrně po celé městské části
s ohledem na vhodná místa, která splňují všechny požadavky včetně souhlasu svozové
firmy. Občané mají zájem o třídění odpadu, ale nikdo nechce mít toto stání v blízkosti
svých domů.
Pan Pitrman uvedl, že každý by měl s ohledem na životní prostředí třídit odpad. ČÍm vÍce
bude po městské části rozmístěných stání na separovaný odpad, tím vÍce budou lidé třídit
a bude méně nepořádku kolem popelnic. Obyvatelé městské části by měli mít
kontejnerová stání v docházkové vzdálenosti a využívat pro separaci odpadu to nejbližší.
Zastupitelé udělili slovo panu Brabcovi, zástupci petičního výboru, který okomentoval petici
a uvedl důvody, proč není vybrané místo v ulici Štítové z pohledu podepsaných petentů
vhodné pro urrňstění kontejnerového stání: místo bylo zvoleno bez ohledu na názory
obyvatel dotčené lokality, je uprostřed obytné zóny, takže nebude využíváno - pro místní
obyvatele toto místo nemá smysl, neboť' separují odpad do kontejnerů v ulici Na Křtině.
Kontejnery se mají umístit někde na konci ulice, ne uprostřed. Popelářské vozy ulicí
neprojíždějÍ, ale couvají zpět. Vytipovali jiná vhodná místa: ulice Ke Smrčině, Milíčovská,
křižovatka ulic Formanská a U Močálu. Pana Brabce podpořili i ostatní přItomnI petenti,
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kteří například uvedli: děti jezdí ulicí Štítová na kole a projíždění popelářských vozů může
ohrozit jejich bezpečnost; místní obyvatelé dotčené lokality nepotřebují stání na
separovaný odpad, neboť' uchovávají tříděný odpad ve svých nemovitostech a následně
ho odvážejí do sběrných dvorů; je třeba posílit svoz odpadu tam, kde je to zapotřebí.

Dále bylo navrženo, aby bylo kontejnerové stání z ulice Štítová přemístěno do lokality,
která se nachází podél ulice Formanská, naproti ulici Ke Smrčině. Zde je započata
výstavba 12 řadových rodinných domů, u kterých je se stanovištěm na separovaný odpad
v rámci projektové dokumentace již počítáno. Starosta uvedl, že po realizaci nového místa
pro umístění stanoviště separovaného odpadu naproti ulici Ke Smrčině, bude uvažováno o
možnosti přesunu stanoviště z ulice Štítová. Dále požádal přítomné, aby vytipovali další
vhodná místa v lokalitě rodinných domů v Kateřinkách, sp|ňujÍcĹ zákonné požadavky pro
umístění stání kontejnerů pro separovaný odpad.

Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. bere na vědomí obsah ,,Petice k umIstění tříděného odpadu" v ulici Štítová

doručené dne 31. 7. 2019,

||. souhlasí s rozhodnutím umístit stanoviště na tříděný odpad v ulici Štítová na
pozemku parč. č. 216/1 k.ú. Újezd u Průhonic, v návaznosti na usnesení č. 5c)

,,VYtipováni dalšího vhodného místa pro umístěni tříděného odpadu" zápis č. 6/2018

ze dne 23. 5. 2018.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

Starosta navrhl přesunout bod č. 9 ,,Scorten - smlouva o smlouvě budoucí darovací na
pozemky lokalita Nad Statkem" a zařadit ho jako bod č. 5.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

5. Scorten - smlouva o smlouvě budoucí darovací na pozemky
lokalita ,,Nad Statkem"

Starosta informoval o situaci týkající se stavby "Bytové domy u Šabatů - 3 bytové domy,
polyfunkční objekt s garážemi, komunikace, přípojky inženýrských sítí, VO a oplocení,
Praha - Újezd Nad Statkem". Předložil smlouvu o smlouvě budoucí darovací na pozemky
s komunikacemi, které vznikly při výstavbě výše uvedeného projektu. V současné době
jsou pozemky zadluženy a je na ně uvaleno zástavní právo. Nový vlastník pozemků pod
areálovou komunikací a pozemků přiléhajíckn k budově (firma Scorten, a. S.) má zájem po
oddlužení předmětných pozemků o jejich převedení do správy městské části. Dále uvedl,
že je na den 26. 9. 2019 plánována schůzka s předsedy SVJ dotčené lokality, na které
budou o současné situaci informováni.

Zastupitelé předali slovo přítomnému právnímu zástupci městské části, Mgr. Fischerovi.
Mgr. Fischer uvedl, že městská část podala žalobu na firmu Scorten, a. s., která poté
vstoupila s městskou části do jednání. Podařilo se předjednat budoucí smlouvu na
darováni předmětných pozemků. Závazky však nebude městská část v žádném případě
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přejímat, dokud nedojde ke zrušení zástavního práva z uvedených pozemků včetně
komunikaci a sítí.

Proběhla diskuse mezi zastupiteli.
Ing. Ranoš uvedl, že kvalita výstavby v lokalitě Nad Statkem není dobrá, již nyní se
komunikace propadají. Jedná se ale o veřejné prostranství, které by městská část měla
převzít do správy, ale pouze bez závazků. Dále konstatoval, že by městská část neměla
přejímat inženýrské sItě, které se pod pozemky nacházejí. Tyto by měla firma Scorten,
a. s., předat přímo příslušným správcům.

Zastupitelé se shodli, že pokud bude proveden výmaz zástavního práva na předmětné
pozemky nejpozději do 30. 6. 2020, tak do 90 dnů od výmazu bezplatně převezmou do
správy místní komunikace specifikované ve smlouvě o smlouvě budoucí darovací.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. Schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí darovací na pozemk'y parč. č. 285/7,
285/20. 285/25, 285/30, 287/17, 287/25, 287/26, 287/27 a 288/2 v k. ú. Újezd u

Průhonic a na místní komunikaci situovanou na pozemcích 287/26 a 285/7 k. ú.
Újezd u Průhonic uzavřenou se společností Scorten, a. s., lČ: 274 20 230. se

sídlem Hradčanské nám. 61/11, 118 00 Praha 1. Převod pozemků a komunikace je

bezúplatný.

ll. Ukládá starostovi podepsat smlouvu dle odstavce l. tohoto usnesení.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

Starosta navrhl přesunout bod 6 C) ,,ZŠ Formanská - studie stavby" a zařadit ho jako 6 a).

pro: všichni
Návrh byl přijat.

6. výbor stavební a pro životní prostředí

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Filip Ranoš informoval o zasedání
výboru, které proběhlo 10. 9. 2019. Na programu jednání byly čtyři body: Návrh na
pořízení změny ÚP - Czech Develop Services, s. r. o.; Stavba ,,V415/495 - zaústění
vedení" - žádost o vyjádření; ZŠ Formanská - informace o průběhu projekčních prací;
Různé - informace o plánovaných stavbách a změnách územního plánu.

6 a) ZŠ Formanská - studie

Starosta předal slovo přítomnému zástupci firmy Etlesse Investment, s. r. o.,
Ing. Pleskačovi. Ten podrobně představil projekt studie stavby rozšíření Základní školy
Formanská.
Navrhovaná stavbá obsahuje tři nadzemi podlaží, dopravně je napojena z ulice
Na vojtěšce. Součástí stavby je základní škola 1. stupně, základní škola 2. stupně, učebny
pro inkluzi, družina, víceúčelová sportovní hala s tribunou, šatnou a zázemím, střešní
sportoviště, jídelna, gastroprovoz, startovací byty pro učitele, technické zázemí a společné
prostory (schodiště, vstupní dvorana). Ing. Pleskač zastupitelům promítl jednotlivá podlaží
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navrhované školy (s rozmístěním tříd 1. a 2. stupně a dalších provozů) včetně příčných a
podélných řezů a hmotovou vizualizaci celé stavby.
Starosta dále uvedl, že plánovaná stavba základní školy má podporu u vedení městské
části Praha 11 a u radního pro školství na MHMP, který přislíbil finanční prostředky na
financování projektové dokumentace stavby školy. Do konce letošního roku by mělo
proběhnout výběrové řízení na zhotovitele projektové dokumentace.

Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

I. bere na vědomi seznámení se se studií stavby rozšíření Základní školy

Formanská,

Il. schvaluje pokračováni dalších prací týkaiícich se stavby rozšířeni Základni školy

Formanská.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

19.20 hodin přišel Ing. Hromádka.

6 b) Návrh na pořízení změny ÚP

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Ranoš informoval o návrhu na
pořízeni změny územního plánu, který podala firma Czech Develop Services, s. r. o.,
zastupující majitele pozemků dotčené návrhem změny územního plánu. jedná se o
pozemky mezi ulicí Formanskou a dálnicí DI, které jsou v současné době zemědělsky
využívány. Navrhovaná změna spočívá ve změně ,,územní rezervy" na stabilizovanou
funkční.
Vlastníci předmětných pozemků podali stejnou žádost již v roce 2017, kdy je zastupovala
jiná společnost. Pořízení změny ÚP zamítlo 23. 5. 2019 Zastupitelstvo hl. m. Prahy.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd nesouhlasí s návrhem na pořizení změny územního
plánu dle podáni společnosti Czech Develop Services, s. r. o., č. i. 00958/2019 ze dne
1. 7. 2019.

pro: Draštíková, Hromádka, Křížek, Petrová, Pitrman, Rozsypalová, Ranoš, Šimková,
Vlach, Zdeňková
zdržel: Drahorád
Návrh byl přijat.

6 C) Zaústění vedeni VVN

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Ranoš informoval o žádosti
společnosti Elektrotrans, a. s., o vyjádření k DŮR stavby ,,V 415/495 - zaústění Chodov".
Jedná se o sdružené nadzemí vedení 2 x 400kV + 2 x 110kV mezi rozvodnou Chodov a
k. ú. Křeslice, na stožárech s průměrnou výškou 55,5 m.
19.25 hodin odešla paní Zdeňková
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

I. bere informace o záměru "V 415/495 - zaústění vedení" na vědomí,
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ll. požaduje předložit úplnou dokumentaci pro územní řizeni, zejména upřesnit

polohy a rozměry stožárů a šířky ochranných pásem.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

19.28 hodin přišla paní Zdeňková.

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB na pozemcích parc. č.
265/388, 265/622, 265/395 v k. ú. Újezd u Průhonic

Starosta předložil smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene o délce 27 brň
na pozemcích ve správě městské části parc. č. 265/388, 365/622 a 265/395. Důvodem je
přeložka kabelů vysokého napětí vyvolaná stavbou soukromého investora.

Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. Schvaluje uzavření třístranné smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení

věcného břemene v souvislosti s přeložkou zařízení distribuční soustavy se
společností PREdistribuce, a. s., lČ: 273 76 516, se sídlem Svornosti 3199/19a,

150 00 Praha 5 a společností EUCON, s. r. o., IČ: 407 64 354, se sídlem Štítného

202/35, 130 00 Praha 3 na pozemky parč. č. 265/388, 265/622 a 265/395 v k. ú.
Újezd u Průhonic, spočÍvaiící v právu Budoucího oprávněného vlastním nákladem

zřídit na Dotčené nemovitosti a vést přes ně přeložku součásti distribuční soustavy'

{SDS), provozovat ji a udržovat ve stavu odpovidajicim požadavkům Budoucího

oprávněného, jakož i právo Budoucího oprávněného zřídit, mít a udržovat na

Dotčené nemovitosti potřebné obslužné zařízení, jakož i právo provádět na SDS

úpravy za účelem jejÍ obnovy, výměny, modernizace nebo zlepšeni její výkonnosti,

včetně jeiího odstranění, a dále v právu vstupu a viezdu Budoucího oprávněného

k SDS na Dotčenou nemovitost za účelem zaiištění provozu, oorav, údržbv.

modernizace a obnovy SDS nebo zlepšení jejÍ výkonnosti. včetně jejího odstraněni.

Jednorázová úhrada bude ve vYši 500 Kč/bm. Rozsah věcného břemene pro účely

smlouvy o zřízení věcného břemene bude vvznačen v cieometrickém plánu

skutečného provedení stavby a bude vypracován na náklady oprávněného.

II. Ukládá starostovi podepsat smlouvu o smlouvě budoucí dle odstavce l. tohoto

usnesení.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

8. Smlouva o zřízenI VB na pozemku parc. č. 619/3 v k. ú. Újezd
u Průhonic
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8 a) Smlouva o zřIzení VB na pozemku parc. č. 619/3 v k. ú. Újezd

u Průhonic
Starosta předložil smlouvu o zřizení věcného břemene chůze a jízdy na pozemku parč. č.
619/3, který je ve správě městské části. Věcné břemene je zřízeno ve prospěch pozemku
parč. č. 619/1 tak, aby jeho vlastníci mohli pozemek neomezeně využívat.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:
l. Schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene chůze a jízdy na pozemku

parc.č. 619/3 k. ú. Újezd u Průhonic ve prospěch pozemku parč. č. 619/1. jehož
spoIuvlastníky jsou:
Bíšková Monika, S ,
Křivohlavá Bohumila,
Květoňová Jaroslava, Formanská 62, 149 00 Praha 4 - Újezd u Průhonic,
Míšková Miloslava,
Polák Luboš,
a to bezúplatně. Rozsah věcného břemene pro účely této smlouvy je vyznačen
v geometrickém plánu č. 1391-113/2019, který je nedílnou součástí uvedené
smlouvy.

ll. Ukládá starostovi podepsat smlouvu o zřízeni VB dle odstavce l. tohoto usnesení.
pro: Drahorád, Hromádka, Křížek, Petrová, Pitrman, Rozsypalová, Ranoš, Šimková,
Vlach, Zdeňková
zdržel: Draštíková
Návrh byl přijat.

8 b) Smlouva o nájmu pozemku parc. č. 619/1 k. ú. Újezd u Průhonic

Starosta informoval o nutnosti uzavření nájemní smlouvy na dobu určitou s majiteli
pozemku parč. č. 619/1 z důvodu zajištění přístupové cesty k Návesnímu rybníku. Cesta
bude využívána technikou potřebnou pro zajištění rekonstrukce rybníka. Náhrada za
užívání pozemku byla sjednána na částku ve výši 10 000 KČ měsíčně.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:
l. Schvaluje uzavřeni smloúvY o nájmu pozemku parč. č. 619/1 k. ú. Újezd u

Průhonic za účelem dočasného přístupu k Návesnímu rvbníku do dobu ieho
rekonstrukce.
Smlouva se uzavírá na dobu určitou od 1. 9. do 31. 12. 2019 s náhradou ve výši
10 000 KČ měsíčně za užívání ljředmětných |)ozemků.

ll. Ukládá starostovi podepsat smlouvu o nájmu dle odstavce I. tohoto usnesení.

pro: Drahorád, Hromádka, Křížek, Petrová, Pitrman, Rozsypalová, Ranoš, Šimková,
Vlach, Zdeňková
zdržel: Draštíková
Návrh byl přijat.
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9. ŘSD - smlouva o náhradě škody z provozní činnosti

Starosta informoval o smlouvě o náhradě škody z provozní činnosti. ŘSD ČR je
investorem staveb na dálnici DI, v jejichž důsledku dochází k nárůstu intenzity dopravy, a
tím ke zhoršení akustické situace, zvýšení hluku a emisí v obytných domech v blízkosti
dálnice DI. V rámci odstraněni provozních škod a zmírnění dopadů těchto negativních
vlivů zainvestuje ŘSD stavbu ,,DI PHS Kateřinky (na valu) v km 2,411 - 2,848 vlevo
v délce 407 m - l. etapa". K záměru realizovat protihlukové opatření přistoupilo ŘSD na
základě závěrů akustického posouzení společnosti EKOLA group, s. r. o. Náhrada
provozní škody je určena pro městskou část Praha-Újezd z titulu plnění povinnosti
městské části vůči občanům. Dokončenou stavbu městská část převezme do své správy.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:
I. schvaluje smlouvu o náhradě škody z provozní činnosti týkaiící se převzetí stavby

,,DI PHS Kateřink'y (na valu) v km 2,411 - 2,848 vlevo v délce 407 m - l. etapa"
uzavřenou s Ředitelství silnic a dálnic ČR, se sídlem Na Pankráci 546/56, 140 00
Praha 4,

||. ufdádá starostovi podepsat smlouvu dle odstavce l. tohoto usnesení.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

10. ZŠ a MŠ Formanská - smlouva o bezúplatném převodu
majetku

a) ZŠ Formanská - bezúplatný převod movitého majetku
Starosta předložil inventurní soupis vybavení Základní školy Formanská platný
k 31. 12. 2018. Movité věci, které jsou součástí soupisu, budou předávacím protokolem
bezúplatně předány k užívání a do vlastnictví Základní školy Formanská.
Zastupitelstvo MČ Praha - Úiezd:

l. schvaluje předávací protokol, včetně inventurního soupisu k 31. 12. 2018, na
bezúplatné předáni movitých věci k užíváni Základní škole Formanská, Na vojtěšce
188, 149 00 Praha 4,

íl. ukládá starostovi podepsat předávací protokol dle odstavce l. tohoto usnesení.
pro: všichni
Návrh byl přijat.

b) MŠ Formanská - bezúplatná výpůjčka nemovitého majetku

Starosta informoval o výpůjčce budovy Mateřské školy Formanská a příslušných pozemků
k užívání pro tuto příspěvkovou organizaci.
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Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. Schvaluje smlouvu o bezúplatné výpůjčce nemovitého majetku uzavřenou s

Mateřskou školou Formanská, Na vojtěšce 188, 149 00 Praha 4.

Součásti výpůjčky je stavba občanské vybavenosti s č.p. 188, stoiicj na pozemku
parč. č. 670/22 k. ú. Újezd u Průhonic a pozemek parč. č. 670/20 k. ú. Újezd u

Průhonic, využívaný jako zahrada.

II. Ukládá starostovi podepsat smlouvu dle odstavce l. tohoto usnesení.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

11. TSÚ - předání movitých věcí

Starosta informoval o bezúplatném předání movitých věcí k užívání společnosti Technické
služby Újezd, s. r. o. Jedná se o nářadí a stroje, které TSÚ používá k výkonu své činnosti.

Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. schvaluje předávací protokol, včetně přílohy - soupisu movitých věcí, na
bezúplatné předání movitých věcí k užívání společnosti Technické služby Újezd, se

sídlem Nad Statkem 580, 149 00 Praha 4,

||. ukládá starostovi podepsat předávací protokol dle odstavce I. tohoto usneseni.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

12. Změna redakční rady
Starosta uvedl, že členka redakční rady paní Martina Chalupská ukončila ke dni
30. 4. 2019 pracovní poměr. Z tohoto důvodu je nutné jmenovat nového člena redakční
rady. Do této funkce navrhuje paní Hanu Petrovou, která se svým jmenováním souhlasila.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. odvolává člena redakční radv Martinu Chaluoskou,
ll. imenuie člena redakční radv Hanu Petrovou.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

13. Změna sazebníku úhrad za informace poskytované dle
zákona č. 106/1999 Sb.

Starosta informoval o nutnosti novelizace sazebníku úhrad za informace poskytované dle
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím. Důvodem je jejich
neaktuálnost.
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Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd:

l. revokuje usneseni č. 4 ze zápisu č. 9/2009 ze dne 13. 10. 2009,

ll. schvaluje sazebník úhrad za informace poskytované v souladu s § 5 odst.

1 písm. f) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, v platném

znění, ve spojení s § 17 tohoto zákona a s nařízením vlády č. 173/2006 Sb., dle

přílohy č. 1.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

14. Dotazy a náměty

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani náměty.

15. Kontrola plnění usneseni zápisu č. 9/2019, 10/2019
Všechna usnesení ze zápisů č. 9/2019 a 10/2019 byla splněna.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd bere plnění usnesení zápisu č. 9/2019 a 10/2019 na
vědomí.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

16. Různé
a) Termin zasedání ZMČ - 23. 10. 2019

Příští zasedání ZMČ se bude konat ve středu 23. října 2019 od 17.30 hodin v zasedací
místnosti hasičské zbrojnice, ulice Nad Statkem 580.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd bere termín Dříštího zasedání zastupitelstva na vědomí.

pro: všichni
Návrh byl přijat.

b) Záměr realizace opravy propojovacích chodníků Proutěná

Starosta informoval o získání finančních prostředků z rozpočtu hl. m. Prahy ve výši 2,5 mil.
KČ na opravu části chodníků v sídlišti Kateřinky (propojovací chodníky ze sídliště na jižní
město).
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd schvaluje záměr realizace opravy propojovacích
chodníků ulice Proutěná, stavba č. 0101, stavební objekt 109.
pro: všichni
Návrh byl přijat.
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C) ZŠ Formanská - žádost o finanční podporu na ICT

Starosta předložil žádost Základní školy Formanská o půjčku ve výši 128 000 kč na
realizaci zavedeni ICT a výuky informatiky pro školu. Škola se přihlásila do výzvy Šablony
do škol ll., ale čerpání této dotace začíná až do ledna 2020. Z tohoto důvodu žádá škola o
půjčku, aby mohla realizovat výuku informatiky a ICT od začátku školního roku 2019/20.
Zastupitelstvo MČ Praha - Újezd schvaluje poskytnutí návratné půjčky finančních
prostředků ve výši 128 000 KČ na realizaci zavedeni ICT a výuky informatiky pro ZŠ
Formanská. V rámci školního vzdělávacího programu pro výuku informatiky je nutné
pořízeni 10 počítačů pro druhou třídu.
pro: všichni
Návrh byl přijat.

d) Informace o kulturních akcích
Starosta informoval o nejbližších plánovaných akcích:
12. října od 10.00 hodin - dětské běžecké závody

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.50 hodin dne 18. 9. 2019.
Zapsala dne 18. 9. 2019 Pavla Pitrmanová, odbor občansko-správní
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